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خبـر مشخص شدن اعضای هیئت مدیره انجمن حرفه ای راهنمایان گردشگری فارس
استان  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی  میراث  کل  اداره  سرپرست   
فارس از برگزاری نخستین انتخابات انجمن حرفه ای راهنمایان گردشگری 
انجمن  هیئت مدیره  اعضای  انتخابات  این  در  گفت:  و  داد  خبر  استان 

حرفه ای راهنمایان گردشگری این استان مشخص شدند.
میراث  کل  اداره  عمومی  روابط   از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان فارس، مؤید محسن نژاد اظهار 
کرد: انتخابات انجمن حرفه ای راهنمایان گردشگری با مشارکت نزدیک 
همایش های  سالن  در  فارس  استان  راهنمایان گردشگری  از  نفر   ۲۵۰ به 

مجموعه فرهنگی تاریخی سعدی و با حضور هیئت رئیسه سِنی برگزار شد.
استان  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل  اداره  سرپرست 
فارس ادامه داد: در این انتخابات به ترتیب علی بامداد، امین ریاستی، مریم 
مکی، مجید قناعتیان، پروین دهقان، لیلا کشتکار و سعید کریمی به عنوان 
اعضای اصلی هیئت مدیره و مهدی فرزانه و مهدی فاطمی به عنوان اعضای 
بازرسی  به عنوان  اسدی و محمد سبهانی  فریده  و  انتخاب شدند  علی البدل 
راهنمایان  حرفه ای  انجمن  علی البدل  بازرس  به عنوان  حسینی  محمد  و 

گردشگری استان فارس انتخاب شدند.

استاندار فارس گفت: با تشکیل قرارگاه آب، تمامی دستگاه ها باید 
این قرارگاه  با معرفی یک نماینده ارشد برای تأمین آب استان در 

مشارکت و همکاری داشته باشند.
صنعت  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استان فارس محمدهادی ایمانیه در جلسه شورای راهبردی آب استان 
فارس که با هدف تشکیل قرارگاه عملیاتی آب با حضور رئیس و 
دبیر این شورا، رئیس سازمان صمت فارس و جمعی دیگر از مسئولان 
و متخصصان این حوزه برگزار شد با تأکید بر اینکه مدیریت آب 
این استان باید به صورت مستمر باید انجام شود، مطرح کرد: همانند 
کشورهای توسعه یافته باید برای هر قطره از آب برنامه داشته باشیم.
وی افزود: تأمین و مصرف آب، انتقال آب و حتی فرهنگ مصرف 
آن همانند اقدامات ارزشمندی که در زمینه نقشه راه معادن، برنامه 
برای آب  باید  باغداری و سایر طرح های دیگر  جامع کشاورزی و 
هم برنامه جامع ۵ ساله در زمینه های آبخیزداری و آبخوان ها، سدها، 

پساب، چاه ها و قنات و همچنین مصرف خانگی داشته باشیم.
با بیان  رضازاده، رئیس شورای راهبردی آب استان فارس در ادامه 
استان های  با  استان  به  دریا  آب  انتقال  جهت  داریم  نظر  در  اینکه 
همجوار به صورت مشترک اقداماتی داشته باشیم، مطرح کرد: طبق 
جلساتی که با استاندار اصفهان و سایر مسئولان آن استان داشتیم اگر 
بتوانیم مسیر انتقال آب از دریا را به صورت مشترک اجرایی کنیم، 
قطعاً در کاهش هزینه ها و پیشبرد امور و اهداف این طرح اقدامات 
اقدام  و  رویکرد  این  از  خوشبختانه  و  گرفت  خواهد  انجام  مناسبی 

استقبال خوبی شده است.

وی گفت: به منظور توجیه اقتصادی پروژه انتقال آب خلیج فارس 
راستای  در  بتوانیم  اگر  است  حیاتی  نیاز  یک  که  فارس  استان  به 
مصرف کنندگان  و  شرکت ها  سرمایه گذاری،  در  مشارکت  افزایش 
این منابع آبی را جذب کنیم، نقش بسیار مؤثری در توسعه و تسریع 
رئیس  ایزدی،  داشت.حمیدرضا  خواهد  پروژه  فیزیکی  پیشرفت  در 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان فارس هم در تشریح اهداف 
با  داشت:  بیان  قرارگاه،  این  تشکیل  و  استان  راهبردی آب  شورای 
به  تأمین آب جهت مصرف در زمینه های مختلف  اهمیت  به  توجه 
ویژه واحدهای صنعتی و معدنی در استان از ابتدای سال جاری نسبت 
اقدام شد که  این شورا در محل سازمان صمت  استقرار دبیرخانه  به 
تاکنون جلسات مستمری جهت برنامه ریزی در حوزه آب برگزار شده 
نیازهای جدی  به  این سازمان نسبت  با تدابیر  است.ایزدی در رابطه 
واحدهای صنعتی و معدنی در ۴۰ سال آینده، تصریح کرد: سازمان 
واحدهای  آبی  نیازهای  احصا  و  برآورد  پیش بینی  زمینه  در  صمت 
صنعتی و معدنی نیز اقدامات قابل توجهی انجام داده است که با توجه 
کمبود منابع آبی در استان فارس قطعاً بخش عمده ای از نیازمندی ها و 
مدیریت مصرف از طریق استفاده از پساب، تصفیه خانه های فاضلاب 

و همچنین انتقال آب خلیج فارس نیز تأمین خواهد شد.
رئیس سازمان صمت فارس با بیان اینکه دغدغه اصلی این سازمان 
تأمین زیرساخت های لازم و مورد نیاز برای ایجاد و توسعه واحدهای 
موجود است، گفت: قطعاً با مهیا بودن شرایط و زیرساخت های لازم 
از جمله آب، واحدهای صنعتی و معدنی فراتر از ضمانت در پایداری 
ادامه  شد.در  خواهد  زمینه  این  در  توجهی  قابل  توسعه  باعث  آن ها 
و  استان  آب  راهبردی  شورای  دبیر  اردکانی  محسن  نشست،  این 
مجتبی  و  این شورا  قرارگاه، خلیل رضاییان عضو  این  رئیس جدید 
با  رابطه  در  یک  هر  آب  حوزه  در  متخصص  عنوان  به  خاک پرور 
جدید  قرارگاه  حمایتی  و  مشورتی  قانونی،  تکالیف  و  وظایف  اهم 
آب استان فارس، اهمیت مدیریت مصرف آب و همچنین تأمین آن 
با رویکرد جذب و انتقال آب با استفاده از تکنولوژی های نوین به 

تفصیل به بیان نقطه نظرات خود پرداختند.

استاندار فارس : مدیرکل آموزش و پرورش فارس در دیدار با نماینده مردم 
شهرستان اقلید در مجلس شورای اسلامی تأکید کرد؛

اجرای رتبه بندی معلمان بر کیفیت بخشی 
فرایندهای آموزشی و تربیتی تأثیر مثبت دارد

 با حضور شهردار شیراز صورت گرفت؛

 بررسی محورهای انتقال ترافیک آزادراه 
منطقه شمال غرب شیراز

معاون راهداری فارس خبر داد؛

آمادگی کامل راهداران فارس 
برای سامانه بارشی پیش رو

هزار و ۴۸۸ کیلومتر برفروبی در روز نخست بارش ها 
در فارس

مدیر کل امور زنان و خانواده استانداری فارس در دیدار با خانواده چند 
قلوهای تازه به دنیا آمده در بیمارستان حضرت زینب )س( جویای حال 

عمومی فرزندان و شرایط و وضعیت مالی این خانواده شد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، زهرا یقطین در این دیدار ضمن تبریک و کسب اطلاع از حال 
عمومی فرزندان و شرایط و وضعیت مالی این خانواده، اظهار داشت: 
می توانند  قلوها  چند  خانواده  بهزیستی  اداره کل  در  پرونده  تکمیل  با 
و  خشک  شیر  هزینه  مستمری،  شامل  شده  تعیین  حمایت های  تحت 
پوشک و حق پرستار قرار گیرند.وی ضمن بیان و تشریح تسهیلات و 
حمایت هایی که در قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت منظور 
شده و در اعتبارات بودجه 1۴۰1 به آن توجه شده است، افزود: انشااله 

با توجه به تأکیدات مقام معظم رهبری و تشویق به فرزندآوری، این 
حمایت های  رهبری،  معظم  مقام  دفتر  با  مکاتبه  با  می توانند  خانواده 
دیگری نیز دریافت نمایند.وی در جلسه ای که در حاشیه این دیدار با 
مدیر بیمارستان حضرت زینب )س( شیراز داشت، با تأکید بر پیگیری 
بیمارستان  تکمیل  و  تعمیر  درخصوص  رئیس جمهور  سفر  مصوبه 
حضرت زینب )س( شیراز، بیان داشت: علاوه بر اعتبار مصوب شده 
بر  تأکید  با  بیمارستان،  تکمیل  جهت  تومان  میلیارد   1۰ بر  بالغ  که 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، اعتباراتی برای تجهیز مراکز 
درمان ناباروری به وزارت بهداشت اختصاص داده شده است که انتظار 
می رود که با پیگیری های مجموعه علوم پزشکی استان اعتبارات این 

بخش نیز به خوبی جذب شود.

به دنبال شکایت شهروندان ساکن در محدوده نیروگاه گازی تولید 
برق شیراز، پرونده آلودگی صوتی نیروگاه گازی توسط کمیسیون 

بند ۲۰ و در شورای اسلامی شهر شیراز بررسی شد.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
شیراز در این نشست که با حضور نماینده نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی شهر شیراز، اعضای ناظر شورای اسلامی شهر در کمیسیون 
فرآورده های  و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس   ،۲۰ بند 
کشاورزی شهرداری شیراز، نمایندگان صنعت برق فارس و نیروگاه 
گازی تولید برق شیراز، نماینده محیط زیست و جمعی از شهروندان 
اعضا کمیسیون  و  نیروگاه گازی  محدوده  ساکنین  از  نمایندگی  به 
بند ۲۰ ماده ۵۵ برگزار شد. مسعود زارعی رئیس کمیسیون سلامت، 
از  پس   ۲۰ بند  کمیسیون  عضو  و  شهری  خدمات  و  زیست  محیط 
استماع سخنان شهروندان شاکی و نمایندگان صنعت برق و نظرات 
کارشناسی نماینده محیط زیست بر تعیین تکلیف انتقال نیروگاه تأکید 
و اظهار داشت: در خدمات رسانی به شهروندان باید نگاه ما جامع باشد 
و طوری نباشد که در موضوعی مانند همین نیروگاه گازی تولید برق 
خدمات رسانی  همین  ولی  است  شهروندان  به  برق رسانی  هدف  که 
گیرد. قرار  تحت الشعاع  آنها  روانی  و  جسمی  سلامت  شود  باعث 
تصریح  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس 
و  شیراز  برق  تولید  گازی  نیروگاه  صوتی  آلودگی  متأسفانه  کرد: 
شهروندان  از  کثیری  جمع  شکایت  باعث  آن  از  ناشی  بیماری های 
ساکن در محدوده نیروگاه شده است و همین بحث سلامت شهروندان 
به  با توجه  لذا  برابر می کند  نیروگاه را چندین  این  انتقال  ضرورت 
اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان  دارد  موضوع ضرورت  حساسیت 
انتقال  و  پیگیری  نیرو  وزارت  طریق  از  را  موضوع  در سطح کلان 
ناظر شورا  قرار دهند.زارعی  پیگیری هایشان  اولویت  را در  نیروگاه 
در کمیسیون بند ۲۰ ماده ۵۵ همچنین به گزارش های رسیده از محیط 
اساس  بر  اشاره کرد و گفت:  میزان آلودگی ها  زیست درخصوص 
گزارش کارشناسان محیط زیست و گزارش نماینده این سازمان در 
این نشست میزان آلودگی صوتی بالاتر از حد استاندارد بوده و همین 
را  برای سلامت جسمی و روانی شهروندان  آلودگی خطرات جدی 

دارد و تنها راهکار پیشنهادی از سوی کارشناسان و مسئولان محیط 
زیست برای کاهش و رفع آلودگی صوتی و زیست محیطی که بر 
روی این نیروگاه قابل اجرا است انتقال نیروگاه به خارج از محیط 
گزارش  به  همچنین  شهر  شورای  عضو  زارعی  است.مهندس  فعلی 
نمایندگان صنعت برق استناد کرد و افزود با توجه به مصرف برق 
شیراز در پیک بار تابستان که تقریباً 1۴۰۰ تا 16۰۰ مگاوات است 
که بیشترین سهم آن از طریق خطوط انتقال و از نیروگاه های سیکل 
تأمین  مگاوات   97۴ ظرفیت  با  حافظ  و   1۰3۵ ظرفیت  با  ترکیبی 
می گردد، نیروگاه گازی شیراز با ظرفیت 13۰ مگاوات کمترین سهم 
را در نیرورسانی به شهر شیراز دارد و با یک تصمیم جدی و قاطعانه و 
پیگیری نمایندگان مجلس شورای اسلامی شهر شیراز می توان فعالیت 
فعالیتش  و  است  شیراز  شهر  مسکونی  قلب  در  که  را  نیروگاه  این 
مکانی  به  را  دارد  شهروندان  سلامتی  بر  جبران ناپذیری  آثار  باعث 
دیگر منتقل نمود.محمد تقی تذروی نائب رئیس شورای اسلامی شهر 
شیراز و عضو کمیسیون بند ۲۰ ماده ۵۵ قانون شهرداری نیز خواسته 
از مسئولان صنعت برق خواست که  شهروندان را به حق دانسته و 
مجدانه  کشور  وزارت  طریق  از  و  پیگیری  جد  به  را  موضوع  این 
شهر  اسلامی  شورای  تذروی عضو  شوند.  نیروگاه  این  انتقال  پیگیر 
اعلام نمود قطعاً اگر خود کارشناسان و مدیران صنعت برق در این 
خصوص پیگیری نمایند و رأی کمیسیون بند ۲۰ و مراجع ذیصلاح 
نیرو ارسال  برای مدیران وزارت  استان را  بهداشتی و محیط زیست 
کنند می توانند برای انتقال و توسعه نیروگاه در مکان دیگری بودجه 
لازم را دریافت کنند و در پروژه های سال آینده این موضوع انتقال 
نیروگاه گازی تولید برق شیراز را ببینند و به جد دنبال کنند و ما هم 
در شورای شهر شیراز آماده هستیم جلسات هماهنگی و کارشناسی 
با دستگاه های اجرایی شهر و نمایندگان مجلس شورای اسلامی را به 
صورت مستمر تا رسیدن به حصول نتیجه مطلوب ادامه دهیم. در این 
نشست علی اسکندری رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر و 
دیگر عضو کمیسیون بند ۲۰ نیز از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
شهر شیراز درخواست نمود با توجه به ضرورت وضعیت این نیروگاه 
و مطالبات مردم درخصوص انتقال نیروگاه این موضوع را در دستور 
کار خودشان قرار بدهند و به عنوان یکی از پروژه های استان فارس 

در بودجه استانی سال 1۴۰1 در نظر گرفته شود.
در پایان مقرر گردید جلسات تا حصول نتیجه از طریق نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی شهر شیراز و اعضای ناظر شورای اسلامی شهر 
شیراز در کمیسیون بند ۲۰ ماده ۵۵ و مسئولان صنعت برق پیگیری 

و به صورت مستمر برگزار شود.

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شیراز 
عنوان کرد؛

آموزش ایمنی به بیش از ۵ هزار شیرازی 
در قالب جشنواره شهر ایمن


